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Beskriv medborgarförslaget

Jag valde inte er, men jag respekterar kommunfullmäktige.

För drygt 3 år sedan antog ni ett avfallsföreskrift. Tyvärr struntade de grovt i miljöbalkens 
bestämmelser. Men det är inte mitt ämne.

Ni har böjt dig för ett SSAM-företags diktat. Jag vet inte vad som utlovades eller erbjöds till den 
kommunfullmäktige. Det är långt ifrån mig att kritisera er eller ert arbete.

För kommuninvånarna medförde detta bara nackdelar. Kostnader som är ungefär dubbelt så 
höga som i närliggande kommuner utan SSAM. En betydligt sämre service. 
Kommunförvaltningen är inte längre tillgänglig för avfallshantering. Jag får bara avslag och/eller 
felaktig information.

Våra tidigare 140 l kärl är inte längre giltiga, men 2x 370l kärl som är skadliga för miljön och en 
extra hämtning per månad. En stor mängd extra bränsle och CO2 i 5 kommuner. Är det ert bidrag 
till klimatskyddet? Dessutom har invånarna blivit och är grovt ljugna av SSAM än i dag. Det finns 
många exempel på detta.

SSAM gör bara förluster som vi som invånare måste betala.

Jag känner inte så många människor i kommunen. Alla jag känner avvisar strängt det nuvarande 
systemet. Ska vi starta ett medborgarinitiativ?

Samma företag som, vad vi vet, gjorde avfallshantering i Tingsryd fram till 2018, gör det än idag. 
Inte SSAM. Vad har invånarna och kommunen vunnit? Ingenting.

Nu meddelar detta giriga företag SSAM att de kommer att höja avgifterna igen från 2022-01-01. 
Såvitt jag kan se har ni ännu inte gått med på dessa avgifterna. SSAM kommer att fortsätta att 
förlora pengar trots ökningen. Det är säkert.

Mina förslag/fordringar:

1. Avvisa de nya avgifterna.

2. Avsluta omedelbart det negativa samarbetet med SSAM i alla kommuninvånares intresse. 
Annars kommer det att kosta invånarna och kommunen mycket pengar. ProZero AB är mycket 
mer professionellt.

3. Introducera igen den miljövänliga kärlen på 140 l kombinerat med tvånget att sortera sopor 
och ta sopor till FTI AB:s insamlingsställe. Det vore ett bra bidrag till klimatskyddet och i 
miljöbalkens anda.

God Jul och gott nytt år
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 Notifieringar
E-post

 E-postadress

 För- och efternamn
WOLFGANG  GALLINAT

Vill du lägga till en bild eller fil?

Nej

2. Återkoppling

Hur vill du bli kontaktad?

Jag önskar bli kontaktad via epost

Epost

Signering

Följande parter har signerat detta ärende.

WOLFGANG  GALLINATNamn: 
Person ID: 
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